
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 2 lipca 2015r. 

 
Miejsce spotkania: Pokój Rady, Urząd Miejski w Barczewie, Plac Ratuszowy 1, 11-010 
Barczewo 

  
Tematy omawiane na spotkaniu: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Wykorzystanie środków pozabudżetowych przez szkoły i przedszkola w I półroczu 

2015 r. 
3. Plan wykorzystania środków pozabudżetowych przez szkoły i przedszkola w II 

półroczu 2015 r. 
4. Zabezpieczenie środków na remont wejścia do Przedszkola nr 1 w Barczewie, 

przeniesionych ze względu na inwestycje w Szkole Podstawowej w Łęgajnach. 
5. Przedstawienie wyników ewaluacji zewnętrznej w Szkole Podstawowej w 

Bartołtach Wielkich i Szkole Podstawowej nr 1 w Barczewie. 
6. Porównanie wyników egzaminu klas VI w szkołach podstawowych publicznych i 

niepublicznych w gminie- porównanie ze średnią wyników o zasięgu wojewódzkim i 
ogólnopolskim. 

7. Deklaracje przystąpienia szkół podstawowych publicznych i niepublicznych do 
projektu powszechnej nauki pływania „Umiem pływać” ogłaszanego przez Ministra 
Sportu i Turystyki. 

8. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 
Do punktu 1. 
 

Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy Pan Rafał Surmański rozpoczął 

spotkanie.  

Do punktu 2. 

Pani Hanna Chyżyńska przedstawia projekty, które zostały zrealizowane przez szkoły i 

przedszkola w I półroczu 2015 r. Środki zewnętrzne pozyskane przez placówki oświaty 

zostały wykorzystane na prace świetlic szkolnych, szkolenia kadry nauczycielskiej, badanie 

kompetencji uczniów klas IV, w Bartołtach Wielkich wprowadzono projekt „Mały Mistrz” 

oraz „Zdolne Dzieciaki”. 

Pan Rafał Surmański uznał, że raport Pani Chyżyńskiej jest niepełny oraz nie wyczerpuje 

zapytania, które skierował do szkół. Poprosił również o sporządzenie szczegółowego 

zestawienia zawierającego uzyskane środki zewnętrzne przez poszczególne szkoły i 

przedszkola w I półroczu 2015 r. i plany na uzyskanie tych środków przez placówki 

oświatowe w II półroczu 2015 r.  



Pan Surmański zaproponował przeniesienie sprawozdania o pozyskanych środkach przez 

placówki oświatowe z sesji lipcowej na sierpniową.  Temat zostanie podjęty na sierpniowym 

posiedzeniu komisji.  

Do punktu 3. 

Punkt ten podobnie jak pkt.2 zostanie omówiony na sierpniowym spotkaniu komisji po 

otrzymaniu dokładnych i pełnych informacji od szkół i przedszkoli w sprawie wykorzystania 

środków pozabudżetowych w II półroczu 2015 r. 

Do punktu 4. 

Kolejnym punktem spotkania była kwestia zabezpieczenia środków na remont wejścia do 

Przedszkola nr w Barczewie, przeniesionych ze względu na inwestycje w Szkole Podstawowej 

w Łęgajnach. Głos zabrał Pan Moszczyński. Chciałby się dowiedzieć dlaczego prace w SP w 

Łęgajnach jeszcze nie ruszyły mimo tego, ze już dawno powstał projekt oraz są środki na tą 

inwestycje. Uważa, że prace powinny być już dalece posunięte. Przy obecnym tempie 

posuwania inwestycji remont nie zostanie wykonany do końca wakacji. Pan Moszczyński 

poprosił Panią Chyżyńską o dokumenty przedstawiające postęp prac w kwestii remontu.  

Pani Chyżyńska poprosiła Pana Juszczyka o przedstawienie projektów i planów remontu. 

Wyjaśnił Panu Moszczyńskiemu, że prace posuwają się wyjątkowo szybko, pokazał plany oraz 

całą dokumentację inwestycji. Pan Moszczyński uznał taką argumentację za wystarczającą. 

  
Do punktu 5. 

Kolejny punkt spotkania, czyli przedstawienie wyników ewaluacji zewnętrznej w Szkole 
Podstawowej w Bartołtach Wielkich i Szkole Podstawowej nr 1 w Barczewie, został krótko 
omówiony przez Panią Chyżyńską ponieważ członkowie komisji jednogłośnie stwierdzili, ze 
należy się najpierw dokładnie zapoznać z wynikami. Punkt ten będzie obszerniej omówiony 
na przyszłej komisji. 

 
Do punktu 6. 
 

Punkt porównanie wyników egzaminu klas VI w szkołach podstawowych publicznych i 
niepublicznych w gminie- porównanie ze średnią wyników o zasięgu wojewódzkim i 
ogólnopolskim, zostanie omówiony na przyszłej komisji po zapoznaniu się z wynikami, które 
komisji przekazała Pani Chyżyńska. 
 
Do punktu 7. 
 
 

W sprawie kolejnego punktu brzmiącego: Deklaracje przystąpienia szkół podstawowych 
publicznych i niepublicznych do projektu powszechnej nauki pływania „Umiem pływać” 
ogłaszanego przez Ministra Sportu i Turystyki, głos zabrała Pani Chyżyńska. Przygotowała 
oraz przedstawiła bardzo szczegółowy kosztorys projektu „Umiem Pływać”. Zapoznała się 



dokładnie z ministerialnym projektem i wyjaśniła wszystkim członkom komisji warunki jakie 
szkoły muszą spełnić, aby otrzymać dofinansowanie na naukę pływania wśród dzieci. 
Członkowie komisji postanowili, aby środki na projekt „Umiem pływać” pozyskało 
stowarzyszenie działające na terenie gminy Barczewo. Zaproponowano Stowarzyszenie 
Inicjatyw Obywatelskich. Jednostka samorządu terytorialnego będzie wspierała 
stowarzyszenie finansowo i logistycznie. 
 
Do punktu 8. 
 
W wolnych wnioskach Pani Chyżyńska poprosiła komisję, aby ta zawnioskowała o 
zabezpieczenie 300 tyś. zł w przyszłorocznym budżecie. 
 

 

   

Obecni: Hanna Chyżyńska, Alina Jakończuk, Lech Jan Nitkowski, Rafał Surmański, Andrzej 

Moszczyński, Bartosz Idzikowski 

 

Protokół sporządził 

Bartosz Idzikowski 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych.  

 

Rafał Surmański 

  

 


